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1. 1. Bærum Idrettsråd (BIR)
1.1. BIRs formål
Bærum Idrettsråd (BIR) er et samordningsorgan for idretten i Bærum Kommune (BK), valgt av idrettslagene i 
kommunen. BIR er et organ for den frivillige idrettsbevegelsen knyttet til Norges Idrettsforbund og olympiske 
og paralympiske komité, og skal arbeide etter de til enhver tid gjeldende lover og regler vedtatt av Idrettstinget, 
Idrettskretstinget og BIRs årsmøte. 

BK og BIR har felles mål om å skape gode rammebetingelser for utvikling av idrett og fysisk aktivitet i 
samfunnet. Det er også et felles mål å skape aktive lokalsamfunn der alle innbyggere finner trygghet, mening, 
tilhørighet og trivsel. Videre er det et felles mål å få flere i aktivitet uansett alder, bakgrunn og funksjonsnivå 
(folkehelseperspektivet).

1.2. Styret
Leder: Cecilie V. Brekke (styremedlem fra 2020, nestleder 2021-24, styreleder 2024-26)
Nestleder: Knut Guldbrandsen (styremedlem fra 2019-24, nestleder 2024-25)
Styremedlem: Svein Mossing (styremedlem fra 1999-25, nestleder 2015-21)
Styremedlem: Brit Stavik (2019-26)
Styremedlem: Øivind Gladsø (styremedlem fra 2010-26, styreleder 2016-24)
Styremedlem: Robert Lindberg (2024-26)
Varamedlem: Trine Pande-Rolfsen (2024-26)
Varamedlem: Bente Landmark (2017-25)

1.3. Kontrollutvalg
 Ingeborg Rasmussen, leder (2020-26)
 Dag Aarnes, medlem (2022-26)
 Jacob Berger, (styremedlem fra 1995 - 1998, 
 valgkomite 1999 – 2004, revisor 2007-2024)
 Ekstern revisor: Moore AS v/Elin Fjellberg mai 2024

1.4. Valgkomité
 Dag Helland Hansen, leder (2024-25)
 Vibeke Berge Almskog (2021-25)
 Cecilie Stray (2021-25)
 Ola Nygaard varamedlem (2024-25)

1.5. Ansatte Kathrine Sole Semb (2020 -)

Idrettsrådet skal bidra til en helhetlig utvikling  

av idretten i kommunen og sikre et mangfoldig tilbud til  

medlemmene og befolkningen.

«
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1.6. Styrets arbeid
Disse sakene har BIR jobbet mest med i 2024: 
• Kommunalt budsjett 2025
• Behovsvurdering av idrettsanlegg i Sandvika og på Fornebu, 
• Nadderud nye Stadion 
• Hauger skoleutbygging inkludert turn – og flerbrukshall
• Oppgradering/nybygging av Combihallen
• Bli kjent med FRIK (politisk hovedutvalg for frivillighet, idrett og kultur) 
• Ny spillemiddelordning. 

Det er avholdt 8 styremøter i perioden samt en plan- og strategi workshop. Vi har lagt flere styremøter 
ute i lagene slik at begge parter har kunnet bli bedre kjent med hverandre:
IL Jutul, Ippon Judoklubb, Bærum Golfklubb, Bærumsvømmerne og årsmøte i Lommedalen IL. I tillegg har 
vi vært ute i idrettslagene ifm konkrete saker.

Styrearbeidet har hatt følgende ansvarsfordeling:
Politiske møter/media: Cecilie V. Brekke, Knut Gulbrandsen og Kathrine Sole Semb
Anlegg: Svein Mossing, Knut Guldbrandsen, Robert Lindberg og Kathrine Sole Semb
Byutvikling og idrettens plass: Øivind Gladsø, Cecilie V. Brekke og Kathrine Sole Semb
Ungdomsidrett/helse/frivillighet/integrering: Brit Stavik, Bente Landmark, Trine Pande-Rolfsen og 
Kathrine Sole Semb
Stipendjury: Brit Stavik, Trine Pande-Rolfsen og Kathrine Sole Semb
Avtalespørsmål: Ola Nygard (tidligere styremedlem, nå i valgkomitéen)
BIRs arbeidsform: hele styret
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BIR leier kontor hos Friskis & Svettis på Avløs i Durudveien 33. BIRs økonomioppfølging og regnskap er 
foretatt av Traconet AS i samarbeid med daglig leder Kathrine Sole Semb og controller Brit Stavik.

Det er avholdt 8 møter med de daglige lederne i idrettslagene.
BIR har nettside og en Facebook (FB)-side der nyheter fra BIR publiseres løpende.
BIR deltar hver måned på nett-møter med de største idrettsrådene i landet. 
Prioriterte arbeidsoppgaver som vedtatt på årsmøtet ligger til grunn for styrets arbeid. 

Daglig leder er BIRs kontaktpunkt mot idrettslagene og administrasjonen i Bærum Kommune. 

Gjennom 2024 har det vært omtrent 200 små og større møter.

1.7. Tilskudd 
BIR mottok kr 918 500 fra Bærum Kommune til idrettsrådets drift.  Fra Viken Idrettskrets mottok BIR 
kr 20 000.  I statlig mva-kompensasjon mottok BIR kr 91 460.

1.8. Årsregnskap BIR  
Regnskapet er avsluttet med et resultat på kr 381 495. 
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2. Bærum kommunes handlingsprogram 2025-27
Ved Kommunedirektørens presentasjon av forslag til handlingsprogrammet for 2025-27 
25. september 2024 ble det klart at Bærum Kommune er i en alvorlig økonomisk situasjon og må 
kutte betydelige beløp i sitt budsjett. 

Vi la raskt en plan sammen med idrettslagene om å ha et felles grunnlag for videre diskusjon med 
kommunens ulike aktører; administrasjon og politikere.

For idretten dreide kuttforslagene seg om tiltak med antatt samlet årlig kostnadsmessig effekt på 
kr 8,9 mill. i 2025, og noe høyere i 2026. I tillegg lå det inne et forslag om kutt på investeringer 
(anleggsplanen) på kr 10 mill i perioden 2026-2028.

Straks etter presentasjonen la BIR en plan for videre jobbing for først å jobbe frem et alternativt 
forslag, deretter møte politikerne og sende inn innspill og møte i politiske møter.
Vi kalte inn til møte med idrettslagene i uke 40. Der la vi fram vårt forslag til innspill;
•  Primært beholde midler til investeringer i idrettsanlegg, samt opprettholde tjenester som det er 

vanskelig å ta seg særskilt betalt for.
• Sekundært søke å begrense kutt i driftstøtte til idrettslag og økning i priser for bruk av haller, etc.

Det var stor enighet om denne tilnærmingen. Videre gjennomførte vi møter med 8 av 10 politiske 
partier i uke 41. 

«Vårt» politiske utvalg, «FRIK» - hovedutvalg for frivillighet, idrett og kultur behandlet budsjettet i 
møte 26. november og vi opplevde da at en del av våre innspill var hensyntatt, vi nevner: 
•  Anleggsplanen kuttet med kr 1 mill i 2028, vs. forslaget om et kutt på 10 mill. i perioden.
• Tilskudd til idrettslagene blir kuttet med 1 mill versus forslag på kr 2 mill
•  Beholder tilskudd til Skiforeningen i 2026 (men kutter en kommunal løypemaskin, så frekvensen 

på løypekjøring ble dårligere.)
•  Tårnkvartalet blir utsatt slik vi ønsket slik at den forhåpentligvis kan realiseres med en dobbel hall 

om en tiårs tid 
• Fritidsstipendet kuttes ikke
• Fortsatt tilgang i svømmehallene før/etter publikumstid.
• Settes søkelys på ny Combihallen og små idretters behov

Nye kostnader:
• Betaling for halleie i kommunale haller
• Betaling for parkering ved kommunale anlegg
• Betaling for leie i helger og arrangementer blir 30% dyrere

Ikke hensyntatt:
• Turnhallen på Hauger ble foreslått flyttet til Gjettum
•  Flere skoleutbygginger med flerbrukshaller er utsatt. Se kapittel 11.2 nedenfor.    Dette forverrer 

en allerede dårlig anleggsdekning
• Istiden på utendørs banen på Bærum Idrettspark er redusert

Ombygging av Storøya KG til 11`er bane med undervarme kan bli realisert uavhengig av Tårnkvartalet. 
Det er satt av kr 14 mill til dette arbeidet.

Dette forslaget ble videre behandlet i Formannskapet 4. desember og «banket» i Kommunestyret 18. 
desember. 

Vi vil tidlig i 2025 starte arbeidet med idrettens rammebetingelser for 2026, da vi ser at kommunens 
økonomi vil være anstrengt i årene fremover.
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3.  Anleggsplan 2025-26 
Anleggsplan for idrett og friluftsliv for perioden 2023-26 ble vedtatt av utvalg for Miljø, Idrett og kultur 
(MIK) 7. 9.22. Om lag 80 ordinære idrettsanlegg og rehabiliteringer er prioritert i planen. Som grunnlag 
for prioriteringsarbeidet har BIR gjennomført en grundig prosess med en rekke møter med idrettslag som 
har kommet med innspill om anleggsplaner.

I prioriteringsarbeidet er det vektlagt oppgradering og modernisering av eksisterende anlegg som brukes 
mye av barn og unge. Planen rulleres årlig. Prosjektplanene fra idrettslagene holder gjennomgående en 
meget høy kvalitet med god dokumentasjon på behov og kostnader.  

Som en oppfølging av planen ble det avsendt 25 + 5 (nærmiljøanlegg) spillemiddelsøknader fra 
kommunen til fylket for søknadsåret 2025 med total søknadssum 77,3 mill. For 2024 ble Bærum tildelt 
kr 45,5 mill av total søknadssum på kr 97,7 mill.  

De største prosjektene som det er søkt spillemidler for i 2025 er BIP svømmehall, rehabilitering 
Rykkinhallen, Oksenøya fleridrettshall, hallen ved Emma Hjort barneskole og rehabilitering i idrettshallen 
ved Anna Krefting skole.
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4.  Regulering/arealsikring
Arealsikring er kontinuerlig et viktig arbeidsområde for idretten i Bærum. BIR har sammen med 
idrettslagene fulgt opp ulike høringsuttalelser i reguleringssaker som berører idretten.

En behovsvurdering for idrettsanlegg på Fornebulandet blir ferdigstilt februar 2025 og skal presenteres 
for vårt politiske hovedutvalg FRIK ila våren.

Sandvikautredningen som ble ferdigstilt og presentert i 2024, ligger som et verktøy når areal-
planleggingen blir igangsatt for alvor.

I tillegg har vi spilt inn behovet for flere anlegg basert på dagens underdekning og fremtidig økning i 
innbyggerantall. 

5.  Kontakt med Viken idrettskrets
BIR har hatt jevnlig kontakt med Idrettskretsen. Vi har deltatt på en rekke webinarer om alt fra moderne 
styrearbeid, ny spillemiddelordning til nyopprettet prosjekt kalt Mellomrommet (tiden mellom skoleslutt 
og oppstart av organisert aktivitet på ettermiddag-/kveldstid).

Ordningen Grønt lys ble videreført basert på midler fra Sparebankstiftelsen. Formålet er å få ned 
energiforbruket til utendørs idrettsanlegg ved å skifte til LED-belysning på allerede etablerte anlegg. 
Totalpotten har vært kr 20 mill. Bærums klubber har fått til sammen kr 3,4 mill gjennom 2023-24.  
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6.  Kontakt med Bærum kommune
BIR har avgitt uttalelser til saker som kommunen har hatt oppe til behandling. Det dreier seg om alt fra 
Hauger skole, Nadderud Idrettspark, fartsgrenser i kommunale sjøområder, planstrategi, Tårnkvartalet, nye 
kriterier Fritidsstipend, samt budsjett 2025. I tillegg har BIR og kommunen utarbeidet en fornyet versjon av 
samarbeidsavtalen vår. 

BIR har i tillegg hatt møte med kommunaldirektør, eiendomsavdelingen, avdeling for plan, havnesjefen, 
skogbrukssjefen, deltatt på visjonsseminar og presentert saker for FRIK- og PLAN utvalget. 

Vi har deltatt i møter om prosjekter: Trygg By og Håndball VM.

Daglig leder har fast plass i Frivillighetsrådet sammen med bl.a. Kulturrådet, samt frivillige for tro – og 
livssyn, velorganisasjoner mm.

BIR har avholdt flere møter med Eiendom; blant annet om behov for rehabilitering av Combihallen, om 
festeavtaler for idrettsanlegg og klubbhus samt idrettslagenes behov for aktivitetsarealer. 

Det er avholdt 4 kvartalsmøter mellom BIRs styre og Idrett & bad, hvor aktuelle saker er drøftet. Styret 
anser disse møtene som nyttige i dialogen mellom idretten og kommunen. I tillegg har det vært en jevnlig 
og god administrativ kontakt mellom BIR og Idrett & bad. Det er avholdt møter med idrettslag hvor både 
BIR og kommuneadministrasjonen har vært til stede. 
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7.  Kontakt med idrettslagene
Utlysning av tilskudd og annen relevant info sendes fra BIR til idrettslagene og legges ut på 
hjemmeside og Facebook.

Styret/daglig leder har vært på møter/besøk i lagene. Styremøter avholdes ute i idrettslagene for at 
begge parter skal bli bedre kjent og få kjennskap om hva som fins av utfordringer. Det er avholdt 7 
møter med de daglige lederne i idrettslagene på teams/fysisk.

BIRs årlige høstseminar ble avviklet 18.- 19.oktober på Sundvolden hotell med god deltakelse fra 37 
idrettslag, som representerte om lag 63 % av medlemsmassen i idrettslagene i Bærum. Temaene var 
mange, vi nevner; politikerdebatt, anleggsutvikling og idrettens samfunnsoppdrag. Det ble sendt ut 
evaluering og en egen rapport fra seminaret til idrettslagene.

8.  BIRs arbeidsform – ungdomsrepresentasjon
BIR ønsker å samle ungdomsrepresentanter fra styrer og utvalg i idrettslagene, samt idrettskretsen 
for erfaringsdeling og gjensidig inspirasjon våren 2025.
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9.  Idrett for alle 
BIR har i samarbeid med kommunen koordinert info om ordninger der idrettslagene kan søke fritidsstipend 
for å sikre at flest mulig barn og unge skal få tilgang til trening, uavhengig av foreldrenes økonomiske 
evne. Fotball har dominert blant søknadene mens stipendene nå fordeles på flere aktiviteter. Bærum øst 
dominerer blant de tildelte stipendene.

Det finnes videre andre ordninger som også bidrar til at barn og unge kan drive idrett uavhengig av 
foreldrenes økonomi. Noen av disse ordiningene er:
• BUA, hvor det lånes ut utstyr gratis
• Utlån av diverse utstyr fra idrettslagene
• Ordninger med endel gratis heiskort i alpinbakkene

Tabellen nedenfor viser utviklingen for fritidsstipendene år for år.

  Gjennomsnittlig
År Antall stipend stipend kr Totalt utdelt kr
2019 619 3800 2,3 mill
2020 732 3350 2,4 mill
2021 929 3400 3,1 mill
2022 1449 3675 5,3 mill
2023 2046 4000 8,2 mill
2024 1757 4325 7,6 mill

Idretten er innvilget drøye 72 % av totalt antall tildelte fritidsstipendier i 2024.

10.  Representasjon
Anleggskonferanse i Drammen 15. – 16. mars Knut Gulbrandsen
Idrettens festaften 25. april – Cecilie V. Brekke, Knut Gulbrandsen og Kathrine Sole Semb
Anleggskonferanse på Fornebu 13.-14. september Cecilie V. Brekke og Kathrine Sole Semb
Næringslivskonferanse 21. november – Kathrine Sole Semb
Knut Gulbrandsen sitter som medlem i anleggskomitéen i Viken Idrettskrets
Kathrine Sole Semb sitter i juryen for Frivillighetsprisen og Ildsjelprisen i Bærum Kommune
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11. Bærumsidretten
11.1 Status for Bærumsidretten
Pr. 31.12.23 (samordnet idrettsregistrering for 2023) var 115 idrettslag fra Bærum kommune registrert som 
medlem av Norges Idrettsforbund (NIF). Halvparten av idrettslagene har mer enn 200 medlemmer, og 23 lag har 
over 1000 medlemmer.

Det er registrert drøye 58 000 medlemmer i idrettslag tilsluttet NIF.
Nedgangen fra 2022(2330 medlemmer) skyldes at en del av våre idrettslag ikke har benyttet godkjent 
medlemssystem og dermed ikke har kunnet rapportere. 
Vi forventer at det er ryddet opp i til neste år. 

Bedriftsidretten i Bærum har 30 lag tilsluttet Oslo og Akershus Bedriftskrets. 

Utøvere fra Bærum fortsetter å hevde seg i toppen både nasjonalt og internasjonalt i mange idretter. Det er stor 
bredde i toppen som et resultat av planmessig og solid arbeid i idrettslagene.  
Bærum Kommunes årlige «idrettens festkveld» for norgesmestere, medaljevinnere i internasjonale mesterskap 
og stipendutdeling ble avholdt i april 2024.
13 utøvere mottok Bærum Kommunes idrettsstipend for 2024.  

Bærum ligger på topp i Norge når det gjelder aktivitet; 47,8 % av befolkningen er aktiv i en eller annen idrett 
gjennom 2023. Snittet for Norge er på 30,7%.
 
(Tallene er hentet fra Indrettsindeks.no som utarbeides av Telemarkforsking for Norges 10 mest folkerike 
kommuner.)
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11.2 Fremdrift for større anleggsprosjekter  
To større idrettsanlegg, er påbegynt og ventes ferdigstilt til start av 2026-sesongen. 
Det er: 
Nadderud nye stadion 
Rykkinn-hallen.

Mens andre er utsatt: 
• Turn og flerbrukshall på Hauger 
• Dobbel flerbrukshall i Tårnkvartalet 
• Flerbrukshall på Ballerud
• Flerbrukshall på Bryn

Utsettelsen av skoleutbyggingene med tilhørende flerbrukshaller skaper ytterligere press på hallkapasiteten 
når befolkningen øker.

11.3 Drift av idrettsanlegg
De fleste idrettsanlegg i Bærum driftes av idrettslag med driftsavtale/driftstilskudd fra kommunen. Det 
nedlegges et stort arbeid i idrettslagene med å sørge for drift av disse.  Stramme kommunale driftsrammer 
for idrettsanlegg hvor idrettslagene har driftsansvaret og økende krav til kvalitet på drift byr på betydelige 
utfordringer for idrettslagene. 

Alpin-anleggene har fått noe bedrede vilkår frem til 2027. I 2023 ble det gjort et arbeide sammen med de 
3 alpinanleggene i kommunen som resulterte i en søknad om et ekstra driftstilskudd Årsaken til de ekstra 
kostnadene har med formelle krav og stadige utbedringer som klubbene har blitt nødt til å «legge» på 
treningsavgiftene til de aktive. 
De fikk kr 2 mill i 2024 og får kr 3 mill i årene 2025 – 2027.

Idrettslagene har ansvaret for driften av kunstgressbaner, kunstisbaner, skianlegg, tennisanlegg, noen 
idrettshaller, Nadderud Arena, Hundsund svømmehall, mfl.  
Det er kun Bærum idrettspark, Friidrettsbanen på Rud og Nadderud svømmehall/idrettshall som har 
helkommunal drift.  

Midler til å redusere energikostnader i idrettsanlegg er fordelt i samarbeid mellom BIR og kommunen. Hittil er 
det prioritert midler til automatisering av snøproduksjon, ledlys, vannforsyning og varmepumpe i haller.

Regelen for kunstgressbaner er nå at alle kommunale baner bygges med annet ifyll enn gummigranulat,  
mens idrettslagene oppfordres til å skifte ut gummigranulat ved rehabilitering. Dette er aktualisert via  
EU-kommisjonens sitt forbud om salg fom 2031. Det jobbes med å finne ut hva dette har for konsekvens for 
kunstgressbanene.
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12.  Tilskudd idrettslagene 2024
12.1 Kommunale tilskudd  
Tilskuddene til idrettslagene 2024 ble innstilt av BIR etter kommunale kriterier.
Det ble tildelt kommunal støtte til 68 idrettslag. 

BIR har fordelt kommunale prosjektmidler til videreføring av ungdomsprosjekter i regi av idrettslagene. «Åpen 
hall» er gjennomført i Rykkinhallen og Combihallen, samt at det har vært tilbud om «åpen bakke» i Kirkerud og 
Krydsby. I tillegg har Friskis og Svettis, Lommedalen Tennis, Snarøen Curling og Vestre Bærum tennisklubb hatt 
tilbud om lavterskel-aktivitet i sitt nærmiljø. 

Vi har måttet avkorte noen tildelinger siden klubbene enten ikke har kjørt tilbud gjennom hele året eller i 
mindre skala enn intensjonen var. 

Støtte for tiltak i anleggsplanen beløp seg til kr 19,6 mill. Disse blir endelig besluttet av kommunestyret etter 
innstilling fra BIR i samråd med Idrett og bad.
  
Idrettslagene fikk følgende kommunale tilskudd i 2024:
        

12.2 Diverse kommunale ordninger
Når idrettslagene igangsetter sine anleggsprosjekter, må de i utgangspunktet forskuttere både spillemidler og 
merverdiavgift, samt ta opp lån til markedsrente. Dette kan innebære at idrettslaget må forskuttere betydelige 
beløp og påta seg store rentekostnader. For å redusere krav til kapital og kostnader har BIR i samarbeid med 
administrasjon og politikere jobbet frem følgende ordninger: 

Forskuttering av spillemidler for de store prosjektene, som har over kr 4 mill i spillemidler eller klubber som har 
flere prosjekter på til sammen over kr 4 mill. Dette ble ikke benyttet i 2024.

Forskuttering av merverdikompensasjon for større anlegg. I 2024 fikk Vestre Bærum Rideklubb innvilget dette. 

Disse ordningene finansieres over anleggsplanens kapital.
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Kommunal lånegaranti ved spillemiddelprosjekter ble besluttet innført i 2022 og gjelder fra og med 2023 
med inntil kr 30 mill i året. Denne ordningen vil potensielt kunne spare klubbene for store rentekostnader ved 
at lånet inngås med Kommunalbanken hvor rentesatsen er betydelig lavere enn i det private bankmarkedet. 
Fordelingen ble som følger ved første søknadsrunde.
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12.3 Strømpriser 
For juli og august var det kun prisområde NO2 (Kristiansand) som kunne søke strømstøtte. For september var 
det kun prisområde NO1 (Oslo), NO2 (Kristiansand) og NO5 (Bergen) som kunne søke strømstøtte. Ingen av de 
andre prisområdene hadde høye nok strømpriser til å motta strømstøtte for tredje kvartal 2024.  
Grunnet lave strømpriser i tredje kvartal var det også svært lave støttesatser i denne perioden. 
 

Det har hittil gitt idrettslagene i Bærum nesten kr 12 millioner i støtte. Ordningen dekker hverken olje eller 
gasskostnader. Tallene 1-9 relaterer seg til de 9 utlysningene som har funnet sted. 

12.4 Statlige tilskudd til idrettslagene
Kulturdepartementet fordeler midler fra spillemiddeloverskuddet til lokale aktiviteter i idrettslagene («LAM-
midler»). Bærum ble for 2024 tildelt 12,8 mill kr. 

LAM-midlene ble fordelt til 58 idrettslag etter kriterier som ble vedtatt på årsmøtet 2024.  
Kulturdepartementets ordning med mva-kompensasjon for vare- og tjenestemoms innbrakte 32,4 mill kr (24,4 i 
2023) til idrettslagene i Bærum. 

For 2024 ble Bærum tildelt 44 mill kr i spillemidler til anlegg. 

Regjeringen bevilget ekstraordinære tilskudd for inkludering av barn og ungdom pr januar og august på til 
sammen drøye kr 2 mill som ble tatt fra spillemiddelpotten. 
Pengene ble fordelt basert på tildeling av Fritidsstipendet.
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12.5 Utfordringer
BIR ønsker at midlene til anleggsplanen for idrettsanlegg oppjusteres for å holde tritt med den generelle 
prisveksten, samt befolkningsøkningen. Det har vært en sterk stigning i byggekostnader de senere årene, og 
anleggsplanen er ikke justert i henhold til denne.

For om lag 20 år siden ble idrettslagenes klubbhus overdratt fra kommunen til idrettslagene. Samtidig 
ble en årlig støtteordning til vedlikehold av klubbhus opprettet. Denne støtteordningen reflekterer ikke 
anleggsmassen eller vedlikeholdsbehovet, og er ikke justert i takt med prisøkningen. BIR mener det er behov 
for å oppjustere denne støtteordningen.

Økende aktivitet og utvikling på anleggssektoren, samt befolkningsøkning gjør at det fortsatt er et stort 
udekket behov for idrettsanlegg i Bærum. Kommunen vår ligger nest nederst blant Norges 10 største 
kommuner når det gjelder anleggsdekning sett i forhold til antall aktive.
BIR ser at fremover vil en av de store utfordringene bli anlegg i takt med en voksende befolkning. 
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I Sandvika er det planlagt en befolkningsøkning på 15.000 innbyggere – uten at det er avsatt arealer eller 
budsjett til idrettsanlegg eller budsjett . På Fornebu er planlagt befolkning økt i om lag samme omfang uten at 
arealer eller budsjett for idrettsanlegg er økt tilsvarende.    

Gjettum, 4. mars 2025
I styret for Bærum Idrettsråd

    

 Cecilie V. Brekke (s), styreleder Knut Gulbrandsen (s), nestleder

 Svein Mossing (s) Brit Stavik (s)

 Øivind Gladsø (s) Robert Lindberg (s)

Kathrine Sole Semb (s), daglig leder



18  Årsrapport 2024

2024
Årsregnskap

Innhold
Resultatregnskap 2024

Balanse pr 31. desember

Noter til regnskapet 2024

Revisjonsberetning 2024

Budsjett 2025
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Bærum Idrettsråd

Resultatregnskap 2024

INNTEKTER 2024 2023
Note

Tilskudd fra Bærum kommune 1 6 439 448      7 736 000    
Viken Idrettskrets 20 000           10 000         
Refusjon MVA 91 460           314 055       

Sum inntekter 6 550 908      8 060 055    

UTGIFTER

Personalkostnader 2 941 940         915 277       
Høstkonferansen 36 488           35 110         
Møtekostnader og seminar 10 918           19 197         
Administrasjonskostnader 3 221 242         178 533       
Tilskudd og stipend 4 969 016      6 901 999    

Sum utgifter 6 179 604      8 050 116    

Driftsresultat 371 305         9 939           

Finansinntekter
Annen renteinntekt 10 272 5 971
Sum finansinntekter 10 272 5 971

Finanskostnader
Annen rentekostnad 82 0
Sum finanskostnader 82

Årsresultat 381 495         15 910

Overføringer
Overført egenkapital 6 381 495         15 910         
Sum overføringer 381 495         15 910

Resultatregnskap 2024
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EIENDELER Note 2024 2023
Omløpsmidler
Andre kortsiktige fordringer 14 961                    9 980                
Bankinnskudd 7 1 147 109               1 583 019         

Sum eiendeler 1 162 070               1 592 999         

EGENKAPITAL OG GJELD
Egenkapital
Egenkapital 6 428 084                  412 174            
Årets resultat 6 381 495                  15 910              

809 579                  428 084            

Kortsiktig gjeld
Kreditorer 10 094                    12 153              
Forskuddstrekk 34 893                    34 446              
Skyldig arbeidsgiveravgift 32 684                    31 642              
Påløpte feriepenger 94 821                    91 497              
Annen kortsiktig gjeld 8 180 000                  995 178            

352 491                  1 164 916         

Sum egenkapital, avsetning og gjeld 1 162 070               1 592 999         

________________________ ____________________________ _____________________
Cecilie V. Brekke Knut Gulbrandsen Brit Stavik
Styrets leder Nestleder Styremedlem

________________________ __________________________ _____________________
Svein Anders Mossing Robert Lindberg Øivind Gladsø
Styremedlem Styremedlem Styremedlem

________________________
Kathrine Sole Semb
Daglig leder

Bærum Idrettsråd

Balanse pr 31. desember

Haslum, ________________ 2025

Balanse pr 31. desember
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Bærum Idrettsråd

2024 2023

Note 1 Tilskudd fra Bærum kommune
Ordinært driftstilskudd 918 500          874 000      
Godtgjørelse ekstraordinære kostnader 64 125            
Drift alpin-og skianlegg 3 172 000       3 018 000  
Vedlikehold klubbhus 584 000          556 000      
Idrettsstipend 214 000          204 000      
Prosjektmidler ungdomsaktivitet 166 000          158 000      
Kjørestopp og skibuss 1 320 823       2 926 000  

6 439 448       7 736 000  

Note 2 Personalkostnader
Lønn og feriepenger 757 904          731 335      
Arbeidsgiveravgift 115 845          112 493      
Pensjonsforsikring 63 690            66 481        
Annen personalkostnad 1 132               
Bilgodtgjørelse etc 3 369 4 968

941 940          915 277      

Ytelse til ledende personer Daglig leder Styret
Lønn 754 580          -              
Pensjonsforpliktelse 63 690            -              
Annen godtgjørelse 3 369               -              

Foreningen er pliktig til å ha tjenestepensjonsordning etter lov om obligatorisk tjenenestepensjon,
og har etablert pensjonsordning som tilfredstiller kravene i loven.

Note 3 Administrasjonskostnader
Husleie 35 000            30 000        
Honorar revisjon 14 625            
Honorar regnskap 45 403            30 155        
Aviser, tidsskrifter, bøker o.l. 4 497               6 534          
Telefon,it og lisens 74 020            31 767        
Kontorutgifter 25 122            42 811        
Andre kostnader 22 575            37 266        

221 242          178 533      

Note 6 Egenkapital

Egenkapital
Egenkapital 01.01 428 084          
Årets resultat 381 495          
Egenkapital 31.12 809 579          

Note 7 Kasse/Bank - bundne midler
Av likvide midler er 34 924 bundne midler avsatt på skattetrekkskonto.

Note 8 Annen kortsiktig gjeld 2024 2023

Tilskudd til fordeling 180 000 995 178

Noter til regnskapet 2024

Noter til regnskapet 2024

2024 2023

2024 2023
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Revisjonsberetning 2024
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Moore AS 
Tullins gate 2 
N-0166 Oslo 

T  +47 22 98 15 40 
E  info@moore-norway.no 
Org.nr. NO 823 389 272 MVA 

www.moore-norway.no 

Medlemmer av Den norske Revisorforening. 
Registrert i Foretaksregisteret. 
An independent member firm of Moore Global Network Limited. 
Member firms in principal cities throughout the world. 
 

Til årsmøtet i Bærum Idrettsråd 

 
Uavhengig revisors beretning 

Konklusjon  

Vi har revidert årsregnskapet for Bærum Idrettsråd, som viser et overskudd på NOK 381 495. 
Årsregnskapet består av balanse per 31. desember 2024, resultatregnskap for regnskapsåret avsluttet 
per denne datoen og noter til årsregnskapet. 

Etter vår mening 

 oppfyller årsregnskapet gjeldende lovkrav, og 
 gir årsregnskapet et rettvisende bilde av organisasjonens finansielle stilling per 31. desember 

2024, og av dets resultater for regnskapsåret avsluttet per denne datoen i samsvar med 
regnskapslovens regler og god regnskapsskikk i Norge. 

Grunnlag for konklusjonen 

Vi har gjennomført revisjonen i samsvar med International Standards on Auditing (ISA-ene). Våre 
oppgaver og plikter i henhold til disse standardene er beskrevet nedenfor under Revisors oppgaver og 
plikter ved revisjonen av årsregnskapet. Vi er uavhengige av organisasjonen i samsvar med kravene i 
relevante lover og forskrifter i Norge og International Code of Ethics for Professional Accountants 
(inkludert internasjonale uavhengighetsstandarder) utstedt av International Ethics Standards Board for 
Accountants (IESBA-reglene), og vi har overholdt våre øvrige etiske forpliktelser i samsvar med disse 
kravene. Innhentet revisjonsbevis er etter vår vurdering tilstrekkelig og hensiktsmessig som grunnlag 
for vår konklusjon. 

Styrets og daglig leders ansvar for årsregnskapet 

Styret og daglig leder (ledelsen) er ansvarlige for å utarbeide årsregnskapet og for at det gir et 
rettvisende bilde i samsvar med regnskapslovens regler og god regnskapsskikk i Norge. Ledelsen er 
også ansvarlig for slik internkontroll som den finner nødvendig for å kunne utarbeide et årsregnskap 
som ikke inneholder vesentlig feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil. 

Ved utarbeidelsen av årsregnskapet må ledelsen ta standpunkt til organisasjonens evne til fortsatt drift 
og opplyse om forhold av betydning for fortsatt drift. Forutsetningen om fortsatt drift skal legges til grunn 
for årsregnskapet så lenge det ikke er sannsynlig at virksomheten vil bli avviklet.  

Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av årsregnskapet 

Vårt mål er å oppnå betryggende sikkerhet for at årsregnskapet som helhet ikke inneholder vesentlig 
feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil, og å avgi en revisjonsberetning 
som inneholder vår konklusjon. Betryggende sikkerhet er en høy grad av sikkerhet, men ingen garanti 
for at en revisjon utført i samsvar med ISA-ene, alltid vil avdekke vesentlig feilinformasjon. 
Feilinformasjon kan oppstå som følge av misligheter eller utilsiktede feil. Feilinformasjon er å anse som 
vesentlig dersom den enkeltvis eller samlet med rimelighet kan forventes å påvirke de økonomiske 
beslutningene som brukerne foretar på grunnlag av årsregnskapet. 

Som del av en revisjon i samsvar med ISA-ene, utøver vi profesjonelt skjønn og utviser profesjonell 
skepsis gjennom hele revisjonen. I tillegg: 

 identifiserer og vurderer vi risikoen for vesentlig feilinformasjon i regnskapet, enten det skyldes 
misligheter eller utilsiktede feil. Vi utformer og gjennomfører revisjonshandlinger for å håndtere 
slike risikoer, og innhenter revisjonsbevis som er tilstrekkelig og hensiktsmessig som grunnlag 
for vår konklusjon. Risikoen for at vesentlig feilinformasjon som følge av misligheter ikke blir 
avdekket, er høyere enn for feilinformasjon som skyldes utilsiktede feil, siden misligheter kan 
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innebære samarbeid, forfalskning, bevisste utelatelser, uriktige fremstillinger eller overstyring 
av internkontroll. 
 

 opparbeider vi oss en forståelse av intern kontroll som er relevant for revisjonen, for å utforme 
revisjonshandlinger som er hensiktsmessige etter omstendighetene, men ikke for å gi uttrykk 
for en mening om effektiviteten av organisasjonens interne kontroll. 
 

 evaluerer vi om de anvendte regnskapsprinsippene er hensiktsmessige og om 
regnskapsestimatene og tilhørende noteopplysninger utarbeidet av ledelsen er rimelige. 
 

 konkluderer vi på om ledelsens bruk av fortsatt drift-forutsetningen er hensiktsmessig, og, 
basert på innhentede revisjonsbevis, hvorvidt det foreligger vesentlig usikkerhet knyttet til 
hendelser eller forhold som kan skape tvil av betydning om organisasjonens evne til fortsatt 
drift. Dersom vi konkluderer med at det eksisterer vesentlig usikkerhet, kreves det at vi i 
revisjonsberetningen henleder oppmerksomheten på tilleggsopplysningene i årsregnskapet, 
eller, dersom slike tilleggsopplysninger ikke er tilstrekkelige, at vi modifiserer vår konklusjon. 
Våre konklusjoner er basert på revisjonsbevis innhentet frem til datoen for 
revisjonsberetningen. Etterfølgende hendelser eller forhold kan imidlertid medføre at 
organisasjonens ikke kan fortsette driften. 
 

 evaluerer vi den samlede presentasjonen, strukturen og innholdet i årsregnskapet, inkludert 
tilleggsopplysningene, og hvorvidt årsregnskapet gir uttrykk for de underliggende 
transaksjonene og hendelsene på en måte som gir et rettvisende bilde. 
 

Vi kommuniserer med styret blant annet om det planlagte innholdet i og tidspunkt for revisjonsarbeidet 
og eventuelle vesentlige funn i revisjonen, herunder vesentlige svakheter i intern kontroll som vi 
avdekker gjennom revisjonen. 

  

 
Oslo, 27. februar 2025 
MOORE AS 
 
 
 
Jens-Petter Hilsen 
Statsautorisert revisor 
(elektronisk signert) 
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BUDSJETT 2025
budsjett    

2025
reelt              
2024 

budsjett  
2024

INNTEKTER
Tilskudd fra Bærum kommune  4 092 500   6 439 448      5 054 500  
Viken idrettskrets 10 000         20 000            10 000       
Tilskudd/Mva - kompensasjon 90 000         91 460            400 000     
Renteinntekter  5 000           10 272            1 000          

sum inntekter 4 197 500   6 561 180      5 465 500  

UTGIFTER
Personalkostnader 992 500      941 940          951 224     
Høstseminar 60 000         36 488            60 000       
Møtekostnader og seminar 40 000         10 918            50 000       
Administrasjonskostnader  240 000      221 324          170 000     
Tilskudd og stipendier 3 089 000   4 969 016      4 136 000  

sum utgifter 4 421 500   6 179 685      5 367 224  

Resultat 224 000-      381 495          98 276       

 

Budsjett 2025
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Valgkomiteens innstilling

Valgkomiteens forslag av styrets sammensetning for årsmøtet 2025:

Leder Cecilie V. Brekke Ippon Judoklubb  2024-2026

Nestleder Knut Gulbrandsen Haslum IF 2025-2027

Styremedlem Jonas Røstad Lommedalen IL 2025-2027

Styremedlem Brit Stavik Høvik IF 2024-2026

Styremedlem Øivind Gladsø Øvrevoll Hosle IL 2024-2026

Styremedlem Robert Lindberg IL Jardar 2024-2026

1. Varamedlem Trine Pande-Rolfsen Hauger Bandy 2024-2026

2. Varamedlem Kristin Gjertsen IL Jardar 2025-2027

Kontrollutvalg

Leder Ingeborg Rasmussen Strand Kajakkklubb 2024-2026

Medlem Dag Aarnes Bærum Sportsklubb 2024-2026

Varamedlem Svein Mossing Bedrifsidretten 2025-2027

Valgkomite 2025-2026

Leder  Dag Helland-Hansen Il Jardar

Medlem  Ola Nygard Bærum Seilforening

Medlem  Iram Akhtar Sandvika turn

Varamedlem  – ikke besatt


